

## Skolebestyrelsen for Slangstrup Skole

### Skolebestyrelsen medlemmer:

**Forældre:** Lasse Beck, Malene Bidstrup Pedersen, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun og Kenn Broberg

### Suppleanter:

**Elever:** Jonathan Frederik Rosted (9.C) og Amalie Sofie Lorentzen (9C)

**Medarbejdere:** Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig

**Ledelse:** Jens Fenger Nielsen, Sanne Norlund Larsen, Henrik Lihme, Otto Christensen,

Dagsorden og referat		
Dato: <b>Tirsdag d. 11. december 2018</b> Tidspunkt: <b>18.00 – 21.00</b> Sted: <b>Afd. Lindegård</b> på lærerværelset  Mødeleder: Lasse Beck Referent: JFN	<b>Deltagere:</b> Lasse Beck, Malene Bidstrup Pedersen, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun og Kenn Broberg <b>Forældre:</b> <b>Suppleanter:</b> <b>Elever:</b> Jonathan Frederik Rosted (9.C) og Amalie Sofie Lorentzen (9C) <b>Medarbejdere:</b> Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig <b>Ledelse:</b> Jens Fenger Nielsen, Henrik Lihme <b>Afbud:</b> Michael Brandt, Sanne Norlund Larsen, Otto Christensen <b>Gæster:</b>	
Dagsorden	Tid	Referat
<i>Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B)</i>		
<b>Spisning</b> Der vil være en julebuffet med diverse julefrokost-retter. Vi starter med at spise og påbegynder derefter mødet undervejs.		
18/19.29	5 m	
<b>Formalia</b> a) Godkendelse af dagsorden (B) b) Punkter til eventuelt (B) c) Henvendelser til bestyrelsen (O)	i n	

## Skolebestyrelsen for Slangerup Skole

18/19.30	<b>Elevforhold (O+D)</b> - Nyt fra elevrådet	15 min	-Forslag til madbestilling i klubbens kantine samt bedre køkultur -Planlægning af juleafslutning på Kingo -Penge fra det fælles elevråd modtaget. Debat om hvor bla. bordfodbord skal stå. -9.b ønsker afskærmning mod fællesområde, forlængerledninger, bøger til frilæsning i sprog-fagene, klasse ønsker skraldespand til papir og metal -Skal vi tage affaldssortering op som indsatsområde (måske startende på Kingo) -9. årgang føler deres læringsværksteder bliver stjålet af lærerne, så de ikke har tid til at lave lektier
18/19.31	<b>Nyt fotofirma til skolefoto (O+D+B)</b> Skolens sekretærer oplever mange udfordringer ifbm. vores nuværende fotofirma, ModulFoto og ønsker derfor, at skifte til et andet firma. De har holdt møde med et par udbydere og vil fremlægge et bud på en ny skolefotograf. Inspirationsmappe vil blive medbragt til mødet.	15 min	Beskrivelser af dels Modulfoto og anbefaling af Rosenfeldt fra sekretærerne læst op. Debat om Rosenfeldt af skolebestyrelsen hvor flere har erfaringer med firmaet. Rosenfeldt er bl.a. dyrere end Modulfoto. Bestyrelsen ønsker mulighed for at kunne købe klassebilleder uden portrætbilleder. Rosenfeldt valgt som ny skolefotograf.
18/19.32	<b>Orientering om to personalemøder (O+D)</b> - Personalemøde for alle pædagogiske medarbejdere d. 20/11 om forandringer - Lærermøde d. 3/12 om Ny Start	25 min	-Jens orienterede om indholdet på de to møder.
18/19.33	<b>Tilsyn (O+D+B)</b>	5 min	
18/19.34	<b>Principper og retningslinjer (O+D+B)</b> -Trivselspolitik <a href="http://slangerupskole.dk/sp/file/6bcf5051-639b-436a-a917-84dbefb9118/Trivselspolitik.pdf">http://slangerupskole.dk/sp/file/6bcf5051-639b-436a-a917-84dbefb9118/Trivselspolitik.pdf</a> -Politik for skole-hjem-samarbejde <a href="http://slangerupskole.dk/sp/file/0c43ac7e-0fe9-4ae0-abb3-4b2e8bcf135c/Politik%20for%20skole-hjem-samarbejde.pdf">http://slangerupskole.dk/sp/file/0c43ac7e-0fe9-4ae0-abb3-4b2e8bcf135c/Politik%20for%20skole-hjem-samarbejde.pdf</a>	40 min	-Vedr. det at møde kl. 8.00. Udskolingen opfordres til at bruge sms-advisering ifbm. elever der kommer for sent. -Der skal noteres under 7.-9. klasse at der er lektionsregistrering. -Indskrive kantineordning i tekst -Forældremøder planlægges i samarbejde med forældreråd – er det praksis? -Trivselspolitikken revideres mht. indhold og layout + sendes forbi ”dansk-lærer” mht. korrekturlæsning. -Rettelse s. 2 i trivselspolitik. -Skole-hjem deles til tre dokumenter  -Udvalg nedsat til at lave formulering vedr. praktiske forældreopgaver. Christian, Malene og Jens laver mailgruppe – Christian laver udkast og sender videre til Malene.

## Skolebestyrelsen for Slangstrup Skole

			<p>-Udkast til Retningslinje for afholdelse af lejrskoler og hytteture udleveret mhp. debat og beslutning på næste møde.</p> <p>-Debat og spørgsmål med erfaringer om hytteture og lejrskoler. Forskel på lejrskoler og skolerejser.</p>
18/19.35	<p><b>Korte orienteringer og spørgsmål (O)</b></p> <p>a) Formand</p> <p>b) Øvrige medlemmer</p> <p>c) Ledelsen</p> <p>- Inklusionsgruppeanalyse</p>	20 min	<p>a) Formandsmøde med forvaltning udsat til januar.</p> <p>b) Punktet vedr. trafik særligt ved Byvang ses der frem til (Christian). APV ved at blive gennemført – rigtig fin svarprocent. Mette vil gerne have lov at tage sin baby med til best.møder efter fødsel. Malene tilbage efter sygdom.</p> <p>c) Orientering om inklusionsgruppeanalyse BES nyt job – ansættelsesudvalg Lasse og Kenn.</p>
18/19.36	<p><b>Kommende møder: (O+D+B):</b></p> <p>a) Tilsyn i undervisningen – (de pædagogiske ledere og skolebestyrelsens tilsyn)</p> <p>b) Sundhed</p> <p>c) Gennemgang og eventuel justering af skolens regler. (Bla. cykelhjelme)</p> <p>d) Gennemgang og evt. revidering af Mobbehandleplanen</p> <p>e) Min Uddannelse</p> <p>f) Trafik</p> <p>g) Logo mm.</p> <p>d) Musik i skolen</p>	5 min	<p>Næste møde:</p> <p>-Kommende 0. klasse og skolestruktur. Skolestruktur skal være et tema i foråret.</p> <p>-Revidere forslag til Trivsel og Skole/Hjem udsendes inden mødet.</p> <p>-Moppehandleplan.</p> <p>Punktet vedr. trafik særligt ved Byvang ses der frem til. På marts-mødet.</p>
18/19.37	<b>Evt. (O)</b>	10 min	

**Kommende møder: 15/1 KIN, 5/3 BYV, 9/4 LIN, 7/5 KIN og 11/6 BYV.**